

Italian Lifestyle in a traditional atmosphere

VILLA GARDINI is an exquisite residence built for the noble family of Count Gardini in the early **18th century**. Situated within 3 hectares of beautiful landscaped gardens and nestled in the prestigious hillside **wine-growing terroirs** of the southern part of Piedmont.

Experience the pleasure of this exceptional, tranquil setting – only a 5-minute drive from the shops and restaurants of **Acqui Terme**.

Visit the wine cellars, the archaeological museum and the cathedral of Acqui Terme. Indulge in a health or **beauty treatment** at Acqui Terme's exclusive **Spa**. Taste the gourmet delights of **truffles** and **wild mushrooms** and the outstanding and famous **wines** Barbera, Barbaresco and Barolo.

Enjoy pure relaxation at **VILLA GARDINI**, with its typical **cantina** and **vinotheque** for enjoyable evenings or special events. At your leisure, enjoy a swim in the pool or rest in the shade of the park-like surroundings.



Geographic coordinates:

Latitude – 44° 41'52.43" N
Longitude – 8° 27'50.54" E

Mit dem Auto / By car
A26 Genua – Exit Ovada – 20 km
A26 Turin Gravellona Toce –
Exit Alessandria South – 30 km
A21 Milan – Exit Alessandria East – 40 km

Mit der Bahn / By train
Acqui Terme main station
Info DB Autoreisezug / Exit Alessandria

Mit dem Flugzeug / By plane
Airport Genua – 70 km
Airport Turin – 100 km
Airport Milan – 135 km



VILLA GARDINI Die Grafenresidenz

ITALIEN
für alle
SENNE

Ferienresidenz im Piemonte

ITALY
for all
SENSES

The Count's Residence



VILLA GARDINI Die Grafenresidenz

VILLA GARDINI SRL
Strada dei Botti 51
Regio Bossalesio
15011 Acqui Terme (AL)

Tel. 0039 0144 57513
Fax 0039 0144 324106

info@villagardini.com
www.villagardini.com

Part. IVA IT02301190068
Mitglied von
SCHLOSSHOTELS & HERRENHÄUSER /
Member of Castle Hotels & Mansions
www.schlosshotels.co.at



Italienische Lebensart in stilvoller Atmosphäre

VILLA GARDINI. Mitten im Wechsel zwischen urbanem Flair und freier Natur steht die VILLA GARDINI, eine herrschaftliche Grafenresidenz aus dem **18. Jahrhundert**, nur 5 Autominuten von Acqui Terme entfernt.

Naturerlebnis. Die Erbauer haben den Standort gut gewählt. Eingebettet in die grünen Hügel des südlichen **Piemonte** ist das herrschaftliche Anwesen Teil einer Landschaft, die es wie kaum eine andere versteht, den Besucher in ihren Bann zu ziehen.

Besuchen Sie uns. Die fruchtbare Region im Nordwesten Italiens bezeichnet sich zu Recht als „Tor zur Trüffelregion Piemonte“. Die **Weine** – Barbera, Barbaresco und Barolo – genießen Kultstatus unter den Kennern.

Erholung pur. Zur VILLA GARDINI gehören eine landestypische **Cantina** und **Vinothek** für genussvolle Abende sowie eine große Liegewiese mit Pool und Barbecue-Terrasse. Die Grafenresidenz ist eingebettet in einen 3 ha großen Park mit altem prächtigem Baumbestand.



Die **sechs** ca. je 60 qm großen und komfortablen **Ferien-Appartements** sind mit antiken Möbeln aus dem 18. und 19. Jahrhundert ausgestattet.

Neben Küche, modernem Bad mit Dusche und Garderobe verfügen alle Zimmer über **WLAN, SATTV** und **Radio**.

In den Appartements sind alte **Cotto-Böden** verlegt. Bemalete Deckengewölbe mit antiken Malereien sorgen noch für zusätzlichen Charme.

The **six holiday apartments**, about 60 sqm each, are very comfortable and are furnished with wonderful antiques from the 18th and 19th centuries.

Each apartment comes with a small, fully equipped kitchen, a wardrobe, a modern bathroom with shower and bidet, **WLAN, SATTV** and **Radio**.

Original **cotto floors** and old, beautifully painted ceilings add to the special charm of the six holiday apartments.

Antikes Interieur
mit Charme

Elegant Interior
with Charm

